
Förslag från styrelsen. 

 

Kostnaden för betalning via autogirot har ökat. 

Anledningen till detta är att Visma som är vårt bokföringssystem, 

slutat att underhålla Visma-förening. 

I Visma-förening skapade vi en egen fil för betalning vilket vi inte kan 

i det nya systemet. Detta sköts då av ett företag som tar betalt för 

varje transaktion med ca 10 kronor. 

Även kostnaden för skötsel av våra grönområden har ökat. 

Med anledning av detta föreslår styrelsen en höjning av 

månadsdebiteringen med 50 kronor till 1300 kronor, vilket är tänkt 

att börja gälla från den 1/7. 
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